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 مسعود اقبالی 
کارشناس فوتبال

گفـــت و گـــو 

ماجرای تمرین قبل از فینال  
حسن یزدانی چه بود؟

مربی  میرعمادیان،  مصطفی  ایسنا: 
تیم ملی کشتی آزاد درباره صحبت های 
پدر حسن یزدانی اظهارکرد: یک هفته 
مانده به اعزام تیم ملی به مسابقات جهانی 
ما فرم های مختلفی را که از سوی اساتید 
تمرین، تغذیه و روانشناس در اختیار تمامی 
کشتی گیران اعزامی گذاشتیم تا این افراد 
راهنمایی کنند. در بخشی از این فرم ها 
از کشتی گیران پرسیده شده بود که قبل 
از مبارزه فینال به چه مواردی نیاز دارید 
که حسن یزدانی مثلا گفته بود خیلی از 
ورزشکاران و طرفداران قبل از مبارزه به 
سمت من می آیند و خواستار گرفتن عکس 
هستند، او در این فرم خواسته بود که دور و 
بر او خلوت باشد که ما هم دقیقا همین کار را 
انجام دادیم و اجازه ندادیم افراد غیرمرتبط 
به حسن نزدیک شوند تا تمرکز او به هم 
نریزد. یکی دیگر از مواردی که یزدانی 
براساس سوالات فرم درخواست کرده 
بود این بود که باید ۲۰ دقیقه قبل مبارزه 
مرور فن داشته باشد. او در خواسته خود 
تاکید کرده بود که برای مرور فن به من 
حریف سبک ندهید و حریفی سنگین تر از 
وزن خودم را برای مرور فن در اختیار من 
بگذارید. میرعمادیان تصریح کرد: بعداز 
گذشت ۱۵ دقیقه به حسن گفتم آیا مرور 
فن کافی است؟ که او در جواب گفت: نه، 
هر وقت احساس کنم خودم تمام می کنم. 
مربی تیم ملی کشتی آزاد، درباره ادعای 
دخالت دبیر در مسائل فنی تیم ملی، بیان 
داشت: اول اینکه علیرضا دبیر، قهرمان 
جهان و المپیک است و مثل خیلی از 
روسای فدراسیون های دیگر نیست که هیچ 
شناختی نسبت به شرایط ورزشکارانشان 
نداشته باشند. دبیر اصلا دخالتی نداشت 
و از آنجا که نظاره گر مرور فن یزدانی با 
اسلامی بود، چند مرتبه موارد فنی را به 

یزدانی گوشزد می کرد. 

سابق  بازیکن  سیدعباسی،  سیدداود 
در خصوص  پایتخت  سرخابی  تیم های 
وضعیت این دو تیم در لیگ برتر و البته 

شرایط تیم ملی صحبت کرد. 
  درباره عملکرد سرخابی ها چه 

نظری دارید؟
 استقلال و پرسپولیس همیشه در تمام 
دوره های لیگ برتر برای قهرمانی بسته 
می شوند. ۵ سال پرسپولیس قهرمان شد 
و سال قبل هم استقلال به قهرمانی رسید. 
هر ساله هم چند تیم در تعقیب این دو تیم 
هستند و سرخابی ها را برای عدم قهرمانی 
تهدید می کنند. پرسپولیس در دو هفته اول 
لیگ در گلزنی موفق نبود ولی از هفته سوم 
تا ششم، بازیکنان به هماهنگی تاکتیکی 
رسیدند و تمامی بازی های خود را با پیروزی 
به پایان رساندند تا در صدر جدول قرار 
بگیرند. استقلال هم کمی دیرتر به هماهنگی 
دست یافت و توانست در هفته پنجم و ششم 
بازی های خوبی را به نمایش بگذارد که در 
هفته ششم مقابل نساجی هم نتیجه بسیار 
خوبی گرفت و همچنین نمایش خوبی 
داشت. تنها ایراد استقلال عدم حضور یک 
هافبک بازی ساز است. استقلال این فصل 

هم برای قهرمانی خواهد جنگید. 
 نظر شما درباره کی روش چیست؟

 ابتدا باید ببینیم اهداف آوردن کی روش 
به ایران چیست؟ گروه بسیار سختی داریم 
ولی باید از همین حالا به چشم فرصت به 
آن نگاه کنیم و نیمه پر لیوان را ببینیم. نسل 
خوبی داریم و بازیکنان سطح بالایی در 
تیم ملی حضور دارند که می توانند به هدفی 
که داریم و صعود از گروه است، برسیم. اگر 
نتوانیم از گروه مان صعود کنیم، بازی های 
آبرومندانه ای مقابل تیم های انگلیس، آمریکا 
و ولز انجام بدهیم. اگر بخواهیم تیم ملی از 
گروهش صعود کند به طورحتم فشار روی 
بازیکنان و کادرفنی زیاد می شود و بر پیکره 

تیم ملی ضربه می زند. 

خارج ازمستطیل سبز

 سیدداود سیدعباسی: 
 نسل خوبی 
 در تیم ملی 

داریم 

خبــــــر
بوفون: هر زمان می توانم 

بازنشسته شوم
 جان لوئیجی بوفون دروازه بان ایتالیایی در 
جریان فستیوال دلواسپورت در مورد دوران 
حرفه ای خود صحبت کرد. او با وجود اینکه 
 B در ژانویه ۴۵ ساله می شود، هنوز در سری
بازی می کند و در عضویت تیم پارماست. جان 
لوئیجی بوفون گفت: من به دلایل زیادی به بازی 
ادامه می دهم چون هنوز هم احساس قدرت و 
رقابت می کنم. من هر زمان می توانم بازنشسته 
شوم، بنابراین کنترل اوضاع را در دست دارم، 
اما انتخاب های من همیشه دلایلی پشت سر 
خود داشتند. من به پارما بازگشتم چون مرد 
خوشحالی هستم که می بینم هواداران چقدر 

به حضور من در دروازه افتخار می کنند. 

تیم ملی  یکپارچه   خواهد    شد 

                    مهارت
دروازه بانان تیم ملی با کنترل ها و ضربات نمایشی 
خود، مهارت بازی با پای خود را به نمایش گذاشتند. 
البته قطعا کارهای تکنیکی آنها با نفرات ریز نقشی 

چون قلی زاده یا جهانبخش قابل مقایسه نبود.

                 رسیدن به تمرین 
احمد نوراللهی که به رغم قرارگرفتن در لیست 
نفرات منتخب کارلوس کی روش نتوانسته بود به خاطر 
صدور ویزا همراه با کاروان تیم ملی به اتریش سفر کند، 

پنجشنبه شب گذشته به این کشور رسید.

                              مدافع
روزهای گذشته تصاویری از جای گیری  محمدحسین 
کنعانی زادگان پشت علیرضا بیرانوند و روی خط دروازه 
منتشر شده بود، چهارشنبه هم در تمرین همین 
جای گیری را این بار در حضور امیر عابدزاده تکرار کرد.

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
  تسنیم: سرمربی تیم فوتبال تراکتور گفت: کیفیت چمن 
ورزشگاه یادگار امام)ره( باید بهتر شود. قربان بردیف درباره 
اظهارداشت: روند آماده سازی تیم طبق برنامه انجام می شود 
و بازیکنان خیلی خوب کار می کنند، به طوری که تمرینات 
بدنسازی و تاکتیکی به طور همزمان انجام می شود. وی ادامه 
داد: همان طور که می دانید یک بازی دوستانه انجام داده ایم 
و بازی دیگری هم انجام خواهیم داد. طبق برنامه به دنبال 
برگزاری یک بازی دوستانه دیگر در هفته آتی هستیم. بردیف 
در خصوص تفاوت های بازی های خانگی و خارج از خانه، 
گفت: جا دارد از هواداران پرشور تراکتور تشکر کنم که در 
تبریز و شهرهای دیگر ما را حمایت می کنند. حضور هواداران 
تراکتور در بازی های خارج از خانه برای من تعجب آور بوده 
و مسئولیت مان را سنگین می کند و باید بهتر کار کنیم. وی 
ادامه داد: تفاوت عمده بازی های داخل خانه و خارج از خانه 
کیفیت زمین چمن است. ما در بازی هایی که مهمان بودیم، 
کیفیت زمین چمن بهتر از چمن ورزشگاه یادگار امام)ره( بود. 
چمن ورزشگاه ما از دور خوب دیده می شود، ولی نرم و ناهموار 
است. از مسئولان برای بهبود کیفیت زمین چمن این ورزشگاه 
درخواست کرده ایم، ولی پیشرفت چندانی نکرده و امیدوارم 

زمین چمن هم مثل تماشاگران عالی شود. 

 وقتی فدراسیون فوتبال وجهی بابت البسه دریافت نمی کند! 

قرارداد     عجیب    اسپانسر     تیم ملی

سال  پنجم
شماره   1378

تیم ملی در زمان اسکوچیچ به دلیل عدم مدیریت او دچار 
حواشی زیادی شد؛ قطعا در چنین شرایطی تیم در جام جهانی 
به مشکل می خورد و نمی توانست نمایش آبرومندانه ای داشته 
باشد. اسکوچیچ در دوران مربیگری خود در تیم ملی کاملا در 
اختیار فدراسیون فوتبال بود و این موضوعی نبود که بازیکنان 
آن را دوست داشته باشند و بپذیرند.  با آمدن کی روش شرایط 
تغییر کرد؛ بازیکنان این سرمربی را قبول دارند چرا که به 
اعتقاد من بار فنی کی روش به مراتب بالاتر از اسکوچیچ است. 
با توجه به مقبولیتی که کی روش نزد بازیکنان تیم ملی دارد، 
می تواند انسجام و یکپارچگی را به تیم برگرداند؛ موضوعی که 
در دوران اسکوچیچ از بین رفته بود و بازیکنان چند شقه شده 
بودند. البته کی روش در گذشته مشکلاتی داشت که با فرهنگ 
جامعه ما هم خوانی نداشت. امیدوارم در دوره جدید از تجربه 
گذشته اش درس گرفته باشد و آن اتفاقات دوباره تکرار نشود.  
در دوره اسکوچیچ تیم ملی در ساختار دفاعی دچار مشکل 
شده بود و کی روش می تواند این نقیصه را از بین ببرد. ما در 
جام جهانی حریفان سختی داریم؛ زمانیکه قرعه کشی انجام 
شد و حریفان ایران در جام جهانی مشخص شدند این تصور 
به وجود آمد که تیم ملی در جام جهانی کار راحتی دارد؛ در 
صورتی که اصلا اینطور نیست. مگر تیم آمریکا همان تیم ۲۰ 
ساله پیش است؟! هر سه حریف ما در جام جهانی قدرتمند 
هستند و کار سخت است. با آمدن کی روش ما فقط می توانیم 
امیدوار باشیم که آبرومندانه شکست می خوریم. کی روش در 
جام جهانی فقط باید طوری برنامه ریزی کند که برابر آمریکا و 
انگلیس کمتر گل بخوریم. من نمی دانم چرا چنین تصوری به 
وجود آمده که با بازگشت کی روش، تیم ملی به دور بعد صعود 
می کند. به اعتقاد من اصلا چنین چیزی نیست. ما حریفان 
بسیار سرسختی داریم که از مدت ها قبل کار کردند. در 
حالیکه تیم ما تا قبل از آمدن کی روش با بحران دست وپنجه 
نرم می کرد. ضمن اینکه کدام مربی در عرض چند ماه 
می تواند تغییرات بنیادی در تیم ایجاد کند؟! نه تنها کی روش 
بلکه هیچ مربی نمی تواند در عرض چند ماه تغییرات بنیادی 
و فنی گسترده ای در تیم ایجاد کند. تنها نکته قوت کی روش 
که تا قبل از جام جهانی خیلی به کار می آید مدیریت اوست.  
بازی دوستانه تیم ملی ایران برابر اروگوئه و سنگال فرصت 
خوبی برای ارزیابی بازیکنان توسط کی روش است. با توجه 
به اینکه لژیونر ها هم حضور دارند، او می تواند به یک ارزیابی 
نسبی از تمامی بازیکنان برسد. در دوره گذشته بازیکنان به 
لحاظ قوای جسمانی و بدنسازی شرایط قابل قبولی داشتند 
و در زمین دوندگی بالایی داشتند و این موضوع می تواند به 

تیم کمک زیادی کند. 

آرمان ملی: در حالی که حدود دو ماه به آغاز جام جهانی 
باقی مانده، »اصولی«، رئیس کمیته فوتسال و سرپرست کمیته 
بازاریابی فدراسیون فوتبال در خصوص وضعیت البسه شاگردان 

کی روش در قطر صحبت کرد. 
  جام جهاني  1978

پس از آنکه تیم ملي فوتبال ایران براي اولین بار جواز حضور 
در جام جهاني ۱978 آرژانتین را گرفت از جمله تیم هاي محدود 
آسیایي هاي حاضر در تاریخ جام جهاني در آن زمان بود. در 
این بین شرکت »آدید اس« تصمیم گرفت به عنوان اولین برند 

خارجي جهت تولید لباس یا فدراسیون لباس قرارداد ببندد. 
  جام جهاني  1998

در مقدماتي جام جهاني ۱۱98 فرانسه، پس از درخشش 
تیم ملي در جام جهاني ۱998 فرانسه دوباره سروکله بر ندهاي 
معروف در ایران پیدا شد. »پو ما« براي اولین بار براي تولید 
 ۲۰۰۰ لباس ها با ایران به توافق رسید و  از سال ۱998 تا

لباس هاي تیم ملي ایران را تولید مي کرد. 
  جام جهاني  2014

فدراسیون فوتبال کشورمان در جام جهاني برزیل با البسه 
آل اشپورت قرارداد بست! قبل از جام جهاني ۲۰۱۴ تمامي 
بازیکنان به کیفیت البسه تیم ملي اعتراض کردند، ولي پس از 
پرداخت مبلغ ۱۰۰ هزار دلار توسط آل اشپورت به سرمربي 
تیم ملي، ناگهان کیفیت البسه خوب شد و کسي هم دیگر 

معترض نبود. 
  جام جهاني  2018

در جام جهاني گذشته لباس تیم ملي در جایگاه یکي مانده به 
آخر جهاني قرار گرفت. پیش از شروع جام جهاني ۲۰۱8 شبکه 
»سي بي اس« آمریکا به معرفي بهترین و بدتري پیراهن هاي 3۲ 

تیم راه یافته به جام جهاني پرداخت که در این بین پیراهن تیم ملي 
فوتبال کشورمان جایگاهي بهتري از رده سي ویکم کسب نکرد و 
تنها بالاتر از تونس قرار دارد. این سایت در مورد پیراهن تیم ملي 
ایران که تولید کمپاني »آدیداس« است، نوشت: »با دیدن 
پیراهن تیم ملي ایران حسي شبیه به طرح قدیمي و منسوخ شده 
که توسط آدیداس مورد استفاده قرار گرفته، دست مي دهد. 

پیراهن هاي ایران فاقد طرح و خلاقیت دلخواه است.«
  صحبت های  قبلی 

احسان اصولي آذرماه سال گذشته درباره اینکه آخرین وضعیت 
قرارداد فدراسیون فوتبال با البسه آل اشپورت به کجا کشیده 
شد؟، بیان کرد: این قرارداد در دوره قبل فدراسیون فوتبال 
منعقد شده بود و قرار بود آل اشپورت البسه تیم هاي ملي ما را 
تامین کند. متاسفانه تعهدات این مجموعه کامل صورت نگرفت 
و خیلي از مفاد آن قرارداد اجرایي نشد. با دستور عزیزي خادم، 
رئیس فدراسیون فوتبال قرارداد ما با این شرکت خاتمه داده 
شد تا تیم هاي ملي دچار تامین البسه نشوند. مدتی بعد اما 
»خبرآنلاین« نوشت: »فدراسیون فوتبال به تازگي قراردادش را با 
برند آل اشپورت که لباس هاي تیم ملي را تامین مي کرد فسخ کرده 

و برند »مجید« البسه ملي پوشان را تامین مي کند.« 
  نتیجه 

احسان اصولی، رئیس کمیته فوتسال که همزمان سرپرست 
کمیته بازاریابی فدراسیون است، تصریح کرد: برای لباس 
فراخوان داشتیم که دو شرکت ایرانی و سه شرکت خارجی بودند. 
یک شرکت هم به شکل مشترک یعنی ایرانی- آلمانی بود. اصولی 
درباره اینکه آیا حضور تیم ملی با البسه ایرانی در جام جهانی 
قطعی هست، عنوان کرد: مطابق اسناد مهم ترین شرط ما این 
بود که برای سه سال قرارداد ببندیم . این موضوع را در فراخوان 

منتشر شده هم اعلام کرده و گفتیم هر شرکتی می خواهد باید 
با ما سه ساله قرارداد ببندد . در این خصوص سه برند صددرصد 
خارجی پیشنهاد خود را دادند که بیشتر تامین اقلام مورد نیاز ما 
بود . مهم ترین فاکتور این بود که محل تحویل لباس ها و تسویه 
حساب با این شرکت ها خارج از ایران بود و به دلیل تحریم ها 
دچار مشکلاتی می شدیم. تجربه داشتیم که در جام جهانی با 
یک برند خارجی قرارداد چهارساله بستیم، اما به دلیل تحریم ها 
پس از تحویل البسه یک بخشی از پول به حساب واریز نشد. برند 
مشترک ایران و آلمان پیشنهاد قرارداد یکساله داد اما نکته مهم 
این بود که نماینده برند اصلی در ایران، دیگر قراردادی نداشت 
و از لحاظ قانونی دچار مشکل می شدیم. فقط دو شرکت ایرانی 
باقی ماندند که درمورد آنها هم کیفیت لباس متغیر بسیار مهمی 
بود.  وی افزود:  برای آب وهوای قطر، تکنولوژی خنک کنندگی و 
جریان آب و هوایی خاصی لازم است. تولید این پارچه عمدتا در 
شرق آسیا اتفاق می افتد. خیلی از برندها مثلا همان شرکت سه 
خط لباس های خود را از آنجا و تحت لیسانس خودشان در شرق 
آسیا تولید می کنند یا طراحی و دوخت در شرق آسیا صورت 
می گیرد و در کشورهای دیگر نمایندگی دارند. برند شرکت 
»مجید« که برند انتخاب شده ماست و در فیفا به عنوان لباس 
ورزشی ما در جام جهانی رجیستر شده، پارچه خود را از شرق 
آسیا تامین می کند. اصولی درمورد اعتراض بازیکنان تیم ملی 
به کیفیت لباس برند فعلی تیم ملی در اردوی قطر، بیان داشت: 
خیلی بابت این موضوع حساس بودیم. آن را هم پیگیری کردیم. 
۴-3 ماه برای تصمیم گیری درگیر بودیم . شرکت را مورد سوال 
قرار دادیم. در اردوی قطر قرار نبود برند فعلی، اسپانسر تیم ملی 
شود و آن جنس را تحویل داد. سخنگوی فدراسیون فوتبال 
درباره اینکه چرا فدراسیون از یک شرکت ایرانی که در کشورمان 
فروشگاه دارد، پولی از اسپانسر لباس دریافت نکرده است، پاسخ 
داد:  برای تامین البسه تمام تیم های خود باید پول می دادیم، اما 
در این قرارداد آمده برای رویداد جام جهانی و تا سه سه سال 
آینده، تامین تمام مایحتاج ورزشی تیم ملی بزرگسالان تا سه 
سال رایگان است . در بحث فوتبال ساحلی، فوتسال و بانوان در 
سطح بزرگسالان هم تا سقف ۱۰ میلیارد تومان تامین می شود. 
این موضوع را تهاتر کردیم. اصولی درباره اینکه آیا ارزش مهدی 
طارمی، سردار آزمون که در کل دنیا شناخته شده هستند، یک 
لباس در جام جهانی ۱۰ میلیاردتومان است، اظهارداشت: ما باید 
بهترین پیشنهاد را انتخاب می کردیم. وقتی پیشنهادی نیست 
باید چکار می کردیم. شرکت های دیگر پیشنهادی ندادند. 
برندی که سه خط دارد حاضر نیست به ما نزدیک نشود.  آیا من 
باید این شرایط را بپذیرم   که آن شرکت وسط قرارداد بیاید و 
بگوید پول به حسابم نریزید؟ عضو هیات رئیسه فدراسیون گفت: 
به هر حال اگر می خواستیم لباس بخریم باید پول می دادیم. سه 
سال تهیه اقلام تیم ملی بزرگسالان خودش یک عددی می شود. 
برای خریدهایی که از این شرکت انجام می دهیم تا سقف 
سالیانه ۱۰ میلیارد رایگان است و برای سایر خریدها تخفیف 
می گیریم. تامین های دیگری هم اتفاق می افتد. برای سه سال 
3۰ میلیاردتومان می شود و برای هر سال تا سقف ۱۰ میلیارد 

می توانیم خرید کنیم. 

 بیــن المــلل
  ژوزه مورینیوی ۵9 ساله که پس از هدایت تیم هایی 
همچون پورتو، چلسی، اینتر، رئال مادرید، منچستریونایتد 
و تاتنهام و کسب ۲6 جام قهرمانی مختلف از جمله 
سه قهرمانی در لیگ برتر انگلیس با چلسی، دو قهرمانی 
در لیگ قهرمانان اروپا با تیم های اینتر و پورتو، یک 
قهرمانی در لالیگا با رئال مادرید و یک قهرمانی در سری 
A ایتالیا با اینتر، تابستان گذشته هدایت تیم فوتبال رُم 
را با عقد قراردادی سه ساله برعهده گرفت، می گوید: 
قصد بازنشستگی ندارم. آقای خاص افزود: فصل گذشته 
کاری را انجام دادیم که هیچکس انتظارش را نداشت، 
امسال تلاش می کنیم بهتر عمل کنیم. ما به اندازه رقبای 

خود پتانسیل اقتصادی نداریم. ما یک 
بازار نقل وانتقالات 7 میلیون یورویی 
داشتیم، اما کیفیت، اشتیاق و بازیکنان 
زیادی داریم که دوست دارند با هم 

کار کنند که این مهم است و در پایان 
فصل خواهیم دید چه می شود. وی درباره 

آینده حرفه ای اش هم اظهارداشت: 
این ۲۲ سال به سرعت گذشت، اما 
می خواهم به مربیگری ادامه دهم. 
احساس خوب و انگیزه بالایی دارم، 
برنده شدن را دوست دارم، از باخت 
متنفرم و چیزی در من تغییر نکرده 
است. بله، رنگ موهایم تغییر کرده و 
حتی چین وچروک هایی روی صورتم 
افتاده، اما می خواهم به مربیگری 
ادامه دهم. نه البته برای ۲۲ سال 
دیگر چون فرصتی وجود ندارد، اما 
برای چند سال دیگر می خواهم این 

کار را ادامه دهم. 

حسین شمس درباره اعزام ملی پوشان به مسابقات دوستانه 
شش جانبه تایلند توضیحاتی ارائه کرد. حسین شمس گفت: با 
توجه به توضیحات بازیکنان درباره تورنمنت تایلند، متوجه شدم 
که چقدر این مسابقات به بازیکنان کمک کرده است. بهترین 
اتفاق ممکن بود که ۴ بازی خیلی سخت و خوب در تایلند داشتیم. 
به خصوص دیدار آخر که وقتی ۲ بر صفر عقب افتادیم، خیلی 
راحت به بازی برگشتیم و مساوی کردیم. همه این اتفاقات ممکن 

است در مسابقات رسمی بیفتد و در مسابقات تایلند اتفاق افتاد. 
شمس افزود: با توجه به بازی کردن بازیکنان در تورنمنت تایلند، 
۱۴ بازیکن انتخاب شده و برای جام ملت های فوتسال آماده شدند. 
یکسری بازیکنان برای اولین یا دومین بار در تورنمنت رسمی 
شرکت می کنند. دعوت شدن بازیکن ۱8 ساله به تیم ملی اتفاق 
بسیار خوب و مثبتی است و باعث می شود جوانان فوتسالیست 
بیشتر تلاش کنند و خودشان را نشان دهند. وی در خصوص 

آماده سازی تیم ملی فوتسال ایران گفت: شرایط بسیار خوبی 
است. بچه ها شنبه عازم کویت می شوند. بازی های گروهی سختی 
داریم، اما به نظرم ملی پوشان به راحتی از این مرحله عبور می کنند. 
اندونزی تیم بسیار خوبی است که روز اول با آ نها بازی می کنیم. 
بازی های بعدی مان دشوار نیست و سختی ما در مرحله حذفی 
است. پیش بینی می کنم ژاپن به فینال برسد و ما هم یک پای 
فینال هستیم. ژاپنی ها حریف قدرتمندی محسوب می شوند. 
حسین شمس در خصوص پیش بینی اش از عملکرد ایران در 
جام ملت های فوتسال آسیا در ادامه بیان کرد: پیش بینی می کنم 
تیم ملی فوتسال کشورمان قهرمان جام ملت های آسیا شود. اتفاقات 
خوبی در تیم ملی افتاده است و با نسل جدید بر بام آسیا می ایستیم. 

 حسین شمس: 

ایران قهرمان جام ملت های آسیا می شود

 مجید جلالی: 

 با »کی روش« دیسیپلین به تیم ملی برگشته است
مجید جلالی، کارشناس فوتبال کشورمان در خصوص بازگشت 
کی روش به نیمکت تیم ملی می گوید: تغییرات در تیم ملی باعث 

شده دیسیپلین تیم ملی بهتر شود. 
  لیست بازیکنان 

مجید جلالی در گفت وگو با ایسنا، درباره لیست بازیکنانی که به 
اردوی تیم ملی در اتریش دعوت شدند، اظهارکرد: نفراتی که الان 
در تیم ملی حضور دارند، از بهترین بازیکنان هستند و اگر ۱۰ مربی 
دیگر هم قرار بود لیست بدهند، همگی همین لیست را می دادند. 
شاید در بین ۱۰ بازیکن فقط یک نفر در لیست مربی دیگر تغییر 
می کرد. با این حال باید ببینیم ترکیب اصلی تیم در دو بازی 
دوستانه چه نفراتی خواهند بود و بعد بررسی کنیم که میانگین 
سنی تیم چقدر است. با توجه به شیوه ای که ما می خواهیم بازی 
کنیم، میانگین سنی بسیار مهم است. باید دو بازی تدارکاتی 

تیم ملی را ببینیم و بعد به طور دقیق اظهارنظر کنیم. 
 شیوه بازی در جام جهانی 

جلالی درباره اینکه تیم ملی در جام جهانی باید با چه شیوه ای 

بازی کند؟ بیان داشت: از نظر کلاس بازی هنوز به سطحی 
نرسیدیم که مثلا برابر انگلیس حمله کنیم. باید در مدار واقعیت ها 
شیوه بازی خودمان را انتخاب کنیم. از نظر سبک کار مربیان، 
شاید شیوه بازی متفاوت باشد، اما اینکه در جام جهانی مجبور 
به دفاع کردن می شویم، امری اجتناب ناپذیر است. با توجه به 
زمانی که برای آماده سازی داریم، نمی توانیم بگوییم پلن A و پلن 
B داشته باشیم. اگر این پلن ها را داشته باشیم آرمانی است، اما 
با زمان کمی که تا جام جهانی در اختیار داریم، اجرایی کردن این 

برنامه ها کار سختی است. 
  لژیونرها

او درباره شرایط لژیونرهای ایرانی تصریح کرد: الان بهترین 
بازیکنان ما در خط حمله بازی می کنند. اگر بخواهیم با همان 
روشی که در ۲۰۱۴ و ۲۰۱8 بازی کنیم و از ظرفیت این بازیکنان 
را در خط دفاع استفاده کنیم، نمی توانیم از همه ظرفیت آنها 
در خط حمله استفاده کنیم. با این حال باید دو بازی پیش روی 
تیم ملی را ببینیم و بعد مشخص شود که تیم ملی با چه روشی 

بازی خواهد کرد. بازیکنانی همچون طارمی، آزمون و جهانبخش 
نفراتی هستند که ظرفیت های خوبی در خط حمله دارند اما گاهی 
در بازی ها از ظرفیت آنها در کارهای دفاعی استفاده شد. مثلا 
طارمی در جام جهانی قبلی در سمت چپ مثل یک دفاع چپ بازی 
کرد، آیا در جام جهانی قطر هم اینگونه خواهد بود؟ اگر اینطور 
باشد از ظرفیت طارمی در خط حمله نمی توانیم استفاده کنیم. 
جلالی گفت: نتیجه اردو نباید ملاک باشد و برای ما نتیجه باید 

مشخص شدن شیوه بازی باشد. 
  حضور کی روش 

وی درباره اینکه آیا حضور کی روش برای تیم ملی مثبت خواهد 
بود یا خیر، افزود: با توجه به مواردی که از تیم ملی می شنیدیم، 
تغییرات در تیم ملی باعث شده دیسیپلین تیم ملی بهتر شود، 
اما اینکه از نظر فنی تیم بهتر شده است یا خیر، با گذشت زمان 

می توانیم صحبت کنیم. 
  شانس صعود 

جلالی درباره شانس صعود ایران از گروه خود در جام جهانی هم 
گفت: اینکه باید امید داشته باشیم و اراده ای برای صعود داشته 
باشیم، باید باشد اما خودمان می دانیم ظرفیت فوتبال ما این 
نیست که از گروه صعود کنیم. اگر هم به آن مرحله برسیم، این در 

مدار ظرفیت های ما نیست اما اتفاق خوبی رخ داده است. 


